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Kommunledningskontoret 
 

  
Till  Kommunstyrelsen 

  
  

Svar på Vaggerydsförslag - Källemo industri 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att besvara Vaggerydsförslaget 
om att förvärva fastigheten Källemo 1 med att det i nuläget inte är aktuellt att förvärva 
fastigheten. 

Sammanfattning av ärendet 
Ett Vaggerydsförslag att kommunen ska förvärva fastigheten Källemo 1 för bostadsutveckling 
inkom den 18 februari 2024. Ärendet skickades till kommunstyrelsen för beredning och 
beslut. 
 
Kommunledningskontoret har på uppdrag av kommunstyrelsen undersökt möjligheterna till 
att förvärva fastigheten Källemo 1 och delar Vaggerydsförslagets uppfattning att området 
skulle kunna vara intressant för framtida boendeutveckling, detta föreslås även i kommunens 
översiktsplan.  
 
Kommunens ställningstagande utifrån tidigare beredning av ärendet blev dock att i nuläget 
inte förvärva fastigheten. Med anledning av det föreslår kommunledningskontoret att 
Vaggerydsförslaget ska besvaras med att det i nuläget inte är aktuellt att förvärva fastigheten. 

Beslutet ska skickas till 
Förslagsställaren 

 

Handläggare 
Torbjörn Åkerblad, kanslichef, bitr kommundirektör 
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